
Jarosław, 02.08.2022 

  

Sz..P.Szczepan Łąka 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia 

Zwracam się do Pana z następującym pytaniami: | 

  

l. Czy Pan jako Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia | został poinformowany 

o fakcie monitorowania Sesji Rady Miasta Jarosławia przez osobę, która otrzymuje za 

to pieniądze publiczne? 

2. Jeżeli tak, to dlaczego Pan nie poinformował o tym Radnych Rady Miasta Jarosławia? 

3. Jeżeli nie, to czy uważa Pan, że Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia powinien 

otrzymać informację o fakcie monitorowania Sesji Rady Miasta Jarosławia przez 

osobę, która otrzymuje za to pieniądze publiczne ? 

Z poważaniegy 

     
<<gpótr Kozak 

Radny Miasta Jarosławia


